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Specialized Section on Standardization of Fresh Fruit and Vegetables 

Fifty-fourth session

Geneva, 26-30 May 2008

Item 4(g) of the provisional agenda

REVISION OF UNECE STANDARDS

This note presents German proposals to amend the Standard for Cultivated Mushrooms.

Proposal from Germany to amend

UNECE Standard FFV-24

for cultivated mushrooms (Agaricus)

I. Definition of produce

2nd paragraph, the 2nd indent, reading

„2.
Veiled mushrooms, i.e. mushrooms the cap of which is connected to the stalk by the veil.“ should be deleted. This deletion would then be necessary throughout the text.
II. B. Classification

ii) Class I

The 3rd paragraph reading 

“In case of cut mushrooms, the cut must be approximately perpendicular to the longitudinal axis.” should be deleted. 

The reason for this deletion is, that the minimum requirement “- intact, in case of cut mushrooms the cut must be clean;“ is precise enough to guarantee a good quality. Moreover, a perpendicular cut requires many times that the mushroom has to be trimmed after harvest.
IV. Tolerances

The calculation of tolerances should be based on the weight of mushrooms. Therefor, in all paragraphs the words “number or” should be deleted. 

Projet de l’Allemagne pour la révision

de la norme CEE‑ONU FFV‑24 

pour les champignons de couche (Agaricus)

I. DÉFINITION DU PRODUIT

Le 2ième paragraphe, le 2ième alinéa qui dit 

„2. les champignons voilés, c’est‑à‑dire les champignons dont le chapeau et le pied sont reliés par un voile;“ doit être biffé. Cette suppression doit être exécuté dans tout le texte.

II. B. Classification

ii) Catégorie I

Le 3ième paragraphe qui dit 

« Pour les champignons coupés, la coupe doit être approximativement perpendiculaire à l’axe longitudinal. » doit être biffé. 

La raison pour cette modification est, que la caractéristique minimale « −
entiers; pour les champignons coupés, la coupe doit être propre; » est bien précise et garantie une qualité bonne. En plus la provision d’un coup perpendiculaire nécessite que le champignon soit être retravaillé après la récolte. 
IV. Tolérances

Le calcul des tolérances doit être basé au poids. C’est pourquoi il faut biffé les mots « en nombre ou » dans tous les paragraphes de la section.

